

香港抗戰及海防博物館  
2024 年國慶日升旗典禮報名表格  
(適用於學校、非牟利機構、慈善團體)  
**Hong Kong Museum of the War of Resistance and Coastal Defence**  
**Application Form for the National Day Flag Raising Ceremony 2024**  
**(for Schools / Non-profit-making Organisations / Charitable Organisations)**

☎ 2569 1248   𠄎 2569 1637

填寫本表格前請先細閱「活動須知」。

Please refer to the *Programme Notes* before filling in this form.

團體名稱 Name of Organisation : \_\_\_\_\_

通訊地址 Correspondence Address : \_\_\_\_\_

電話 Tel : \_\_\_\_\_ 傳真 Fax : \_\_\_\_\_

參與人數 No. of Participants : \_\_\_\_\_ 學生年級 Grade of Students : \_\_\_\_\_

負責人姓名 Name of the Officer-in-charge : \_\_\_\_\_

負責人聯絡電話 Contact of the Officer-in-charge : (辦公室 Office): \_\_\_\_\_ (手提電話 Mobile): \_\_\_\_\_

茲證明上述資料正確無訛，並無遺漏。

**The undersigned hereby certifies that all the information given on this form is correct and complete.**

團體主管姓名 Name of Organisation-in-charge : \_\_\_\_\_ 簽署 Signature : \_\_\_\_\_

團體印鑑 Chop of Organisation : \_\_\_\_\_ 日期 Date : \_\_\_\_\_

請將填妥的報名表格於 9 月 25 日(星期三)下午 5 時前經電郵 (hkmwrcd@lcsd.gov.hk) 或傳真 (2569 1637) 交予博物館教育組。

Please return the completed application form by email (hkmwrcd@lcsd.gov.hk) or fax (2569 1637) to the Education Unit of the Museum by 5:00 pm, 25 September (Wednesday).

**活動須知：**

1. 申請人可先行致電本館教育組預約 (電話：2569 1248)，惟必須在預約後三天內將填妥的申請表電郵或傳真至本館。申請人如未能於限期內遞交相關資料，其電話預約即自動取消。
2. 申請如獲批准，本館將最遲於活動前一星期覆函作實。參加團體須於入場時出示該書函。
3. 若申請人未能遵守以上條款或提供虛假資料，本館有權隨時取消其參加資格。
4. 本館保留解釋以上條款及批准申請之最終決定權。

**Programme Notes:**

1. Telephone booking is welcome (Tel: 2569 1248). A completed application form should reach the Museum within 3 days from the telephone booking by email or fax; otherwise the booking will be cancelled.
2. Successful applications will be notified in writing at least one week before the date of the programme. Please present the confirmation letter upon arrival.
3. The Museum reserves the right to withdraw booking confirmation if the applicant fails to observe any of the above conditions or provides false information.
4. The Museum reserves the final right to interpret the above conditions and accept application.